
PROTOKÓŁ   Nr 33.2016 
   z posiedzenia Komisji Ładu, Porz ądku  

i Ochrony Środowiska  
z dnia 01 kwietnia 2016 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Tadeusz Groszek      -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Krupa         - Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński       -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski  -  Członek Komisji  
5. Robert Pacuszka                -  Członek Komisji  
6. Zbigniew Pożarko             -  Członek Komisji     
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Rozpatrzenie pism. 
3. Wizyta Komisji w Ośrodku Pomocy Społecznej- punkcie świadczeń rodzinnych. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Proponowany porządek został przyjęty. 
 
 
Ad1. Protokół  Nr 31.2016 z 1 marca 2016 roku i Protokół Nr 32.2016 z 21 marca 
2016 roku został przyjęty. 
 
W nawiązaniu do poprzedniego posiedzenia Komisji i spotkania z posłem 
Uścińskim i przedstawicielami firm zewnętrznych, dotyczącego kwestii budowy  
ciągu pieszo-rowerowego na drodze wojewódzkiej 634, radny Bogdan Jusiński 
powiedział,  że w zasadzie gminę Tłuszcz  nie interesuje budowa ciągu pieszo 
rowerowego od Wołomina, tylko na  odcinku od Miąsego do Wólki Kozłowskiej 
do drogi 636. Jeśli inne gminy będą chciały się przyłączyć np. Klembów, będzie  
to mile widziane. 
 
Radny Zbigniew Pożarko dodał, że jest to bardzo istotne z tego względu, iż w 
Tłuszczu jest modernizacja linii kolejowej i planowany jest wiadukt, dlatego ten 
odcinek jest bardzo ważny. Poza tym droga 634 zaczyna się od naszej strony i 
kończy w Warszawie i była by to właściwa kolejność budowy.  
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Radna Grażyna Krupa powiedziała, że aby rozpocząć starania o budowę tego 
ciągu, nasza Gmina powinna wystąpić z konkretną propozycją do Marszałka 
Województwa Mazowieckiego. Dobrze by było, gdyby wydział inwestycji i 
drogownictwa rozpoczął już szacowanie kosztów podziału, aby wiedzieć, jakiego 
rzędu środki Gmina musiałaby  wyłożyć.   
 
Radny Bogdan Jusiński zwrócił się z zapytaniem do radnego Roberta Pacuszki, czy 
podtrzymuje swoje stanowisko w sprawie potrzeby przystąpienia do wykupu 
gruntów pod nową lokalizację budowy oczyszczalni ścieków. 
 
Radny Robert Pacuszka odpowiedział, że podtrzymuje swoje stanowisko. 
 
 
Ad2.  Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 
 
1.Właściciele nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 414 położonej w 
obrębie 0016, Postoliska zwracają się z prośbą do Burmistrza o przejęcie na 
własność Gminy ulicy powstałej w wyniku podziału w/w działki o powierzchni 
0,1203 ha w cenie 3 zł/m2. Do pisma, które stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu  dołączona jest pełna dokumentacja wraz z negatywną opinią techniczną  
pozyskania tej działki, wystawioną przez głównego specjalistę ds. infrastruktury w 
Urzędzie,  Piotra Gołosia.  
 
Komisja po zapoznaniu się z pełną dokumentacją uznała, że stanowisko w tej 
sprawie powinien zająć  Burmistrz.     
 
2. Mieszkańcy ulicy Zakrzewie w Tłuszczu proszą o odpowiedź i wyjaśnienie, 
dlaczego nie uwzględniono ich wniosku z dnia 17 września 2015 r. dotyczącego 
ujęcia w planie inwestycyjnym na 2016 r. min. wykonania prac modernizacyjnych 
tej ulicy w celu zapewnienia mieszkańcom właściwego dojazdu do posesji. 
Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się i posiada informacje, że tą sprawą zajął się radny z tego 
okręgu.   
 
3. Radni Powiatu Wołomińskiego i Radni Rady Miejskiej w Tłuszczu ( zgodnie z 
podpisami) postulują o podjęcie działań zmierzających do zainstalowania w 
Tłuszczu całodobowego odbiorczo-nadawczego paczkomatu InPost. 
Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i zwróciła się  z wnioskiem  do Burmistrza o wyrażenie 
opinii w tej sprawie. Ponadto Komisja zwróciła się do Burmistrza o podanie 
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informacji, czy będzie uruchomiona i kiedy  filia kasy banku PKO w budynku 
Urzędu Miejskiego w Tłuszczu. Wniosek w załączeniu. 
 
4. Właściciele działki nr ew. 530/27 zwracają się ponownie o przejęcie przez 
Gminę  nieodpłatnie drogi wewnętrznej o szerokości 6 metrów. Pismo stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się. 
 
5. Protest właścicieli działek w Jasienicy  w związku z decyzją podjętą i ogłoszoną 
przez księdza parafii Jasienica o powiększeniu cmentarza w stronę działek 
budowlanych i budynków mieszkalnych. Pismo stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się , ale na tą chwilę sprawa jest już nieaktualna, ponieważ 
doszło do porozumienia pomiędzy właścicielami a księdzem.  
 
6. Mieszkańcy bloku Kościuszki 4 zwracają się o pomoc w rozwiązaniu problemu 
z jakim borykają się już od dłuższego czasu. Chodzi o restaurację Tiamo i 
organizowane przez nich weekendowe imprezy, których nieodłącznym elementem 
są awantury i nierzadko bójki pod tą restauracją. Pismo stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i uważa, że skoro  mieszkańcy obawiają się o swoje 
bezpieczeństwo, to powinni zgłaszać dany problem do radnego z tego okręgu, a on 
bezpośrednio  na  Policję. W ramach pomocy mieszkańcom i radnemu, Komisja  
postanowiła zwrócić  się z wnioskiem do Burmistrza o zainstalowanie kamery i 
objęcie  monitoringiem  tego terenu. 
 
7. Mieszkańcy ulicy Aksamitnej w Postoliskach w nawiązaniu do pisma z grudnia 
2015 roku  proszą o ujęcie tej ulicy w planach inwestycyjnych budowy wodociągu. 
Pismo stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.     
 
 
Ad3. Komisja udała się do nowo uruchomionego w budynku Przychodni „Bios” w 
Tłuszczu - punktu Ośrodku Pomocy Społecznej,  obsługującego mieszkańców w 
ramach realizacji programu rządowego świadczeń rodzinnych  „ 500 plus” na 
dziecko, w celu sprawdzenia warunków i funkcjonowania tego punktu.  
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Ad4. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 27 kwietnia 2016 roku 
godzina 8.15.  
 
 
 Na tym protokół zakończono.  
                                                                                       Przewodniczący Komisji  
                                                                                       
                                                                                           Tadeusz Groszek  
 
 Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                                                    
dnia 5 kwietnia  2016r.                                                     


